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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 : § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér
Sándor Belügyminiszter Úrhoz :

„Miért nem intézkedtek a rend őrök a Valton biztonsági embereivel szemben? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Városligetben a fakivágások ellen tiltakozó Ligetvéd ők közterületen tartott tüntetését a Valto n

biztonságai őrei szétverték .

Tisztelt Miniszter Úr !

A tüntetésen történtek kapcsán a következő kérdésem lenne Ön felé :

- Miért nem intézkedtek a rendőrök a Valton biztonsági embereivel szemben ?

- Miért nem biztosították a rendőrök megfelel ően a helyszínt?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2018 . május 22 .

Df. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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